



Following comprehensive evaluation for Enterprise Risk Management

GWC secures ISO 31000:2018 recertification

- Matthew Kearns: Upholding operational excellence and enhancing process reliability
- Integrating risk management into strategic planning to improve decision-making

March 2025 / Doha / Qatar: Gulf Warehousing Company Q.P.S.C (GWC) — one of the leading logistics providers in the MENA region, has announced the successful renewal of its ISO 31000:2018 Record of Verification Certificate by Lloyd's Register Quality Assurance (LRQA). This milestone underscores GWC's unwavering commitment to excellence, following a rigorous evaluation that reaffirmed the company's full compliance with international enterprise risk management (ERM) standards.

This certificate is an internationally recognized standard that ensures that a company is managing "risks" effectively and reaffirms its ability to consistently deal with and contain uncertain situations. ERM identifies risks which are potential, emerging or existing within an organization that could have an impact (positive or negative) in achieving its strategic and operational objectives.

Matthew Kearns, GWC's Acting Group CEO, said: "The renewal of GWC's ISO 31000:2018 Record of Verification Certificate reaffirms our unwavering commitment to the highest standards of operational efficiency and further enhances the reliability of our processes in identifying, assessing, and addressing corporate risks."

Adopting ERM global best practices enhances the ability to achieve strategic and operational objectives while

بعد عملية تقييم شاملة لإدارة مخاطر الشركات

«جي دبليو سي» تجدد شهادة «الآيزو 31000:2018

- ماثيو كيرنز: التزام بمعايير الكفاءة التشغيلية وتعزيز لموثوقية
- دمج إدارة المخاطر في التخطيط الاستراتيجي لتحسين عملية اتخاذ القرار

مارس 2025 \ الدوحة \ قطر: أعلنت شركة الخليج للمخازن ش.م.ع.ق (جي دبليو سي) – إحدى روّاد مقدمي الخدمات اللوجستية في منطقة الشرق الأوسط وشمال إفريقيا – عن تجديد اعتماد شهادة الأيزو ISO 31000: 2018 لإدارة مخاطر الشركات من قبل "لويدز ريجيستر كواليتي أشورنس العالمية" ويمثل هذا التجديد إنجازاً كبيراً بعد خضوع الشركة لعملية تقييم شاملة أثبتت التزام الشركة الكامل بالإرشادات المرتبطة بمعيار إدارة المخاطر.

ويعتبر الأيزو "31000:2018" معياراً دولياً معترف به عالمياً يضمن قيام الشركة بإدارة "المخاطر" بشكل فعال ويؤكد على قدرتها على معالجة واحتواء المواقف التي تشوبها الشكوك ويقوم نظام إدارة المخاطر بتحديد المخاطر المحتملة والناشئة والقائمة ضمن المؤسسة والتي قد يكون لها تأثير (سلبي أو إيجابي) على تحقيق أهداف الشركة الاستراتيجية والتشغيلية.

وقال ماثيو كيرنز، الرئيس التنفيذي بالإنابة لمجموعة «جي دبليو سي»: "يأتي تجديد شهادة "الأيزو 31000:2018" ليؤكد التزامنا بمعايير الكفاءة التشغيلية مع تعزيز موثوقية عملياتنا في تحديد ومعالجة المخاطر المؤسسية."

إن تطبيق أفضل المعايير المعترف بها عالميًا لإدارة المخاطر ينعكس إيجاباً على تحقيق أهداف الشركة الاستراتيجية والتشغيلية والعمليات الأساسية حيث تعتبر إدارة المخاطر ركيزة أساسية لعملية صنع القرار



بيان صحفي MEDIA RELEASE

optimizing core processes. Risk management is a cornerstone of the organization's decision-making framework, supported by a robust system of controls, procedures, and standards that proactively identify, assess, monitor, mitigate, and report risks with precision and consistency—ultimately driving operational excellence.

Kearns emphasized GWC's commitment to maintaining the highest global quality standards by refining its operational systems and proactively identifying and managing risks. With a comprehensive preventive approach, the company strengthens its agility and ensures business continuity during emergencies and crises.

he added that GWC adopts a proactive ERM framework that accounts for the interconnectivity of functions and operations. By integrating risk management into strategic planning, the company strengthens decision-making and ensures business continuity, even in the face of unexpected challenges, which is a key pillar of our growth strategy.

Kearns highlighted GWC's commitment to reinforcing its position as a leading logistics provider by adhering to global best practices and supporting Qatar's Third National Development Strategy and Qatar National Vision 2030. The company continues to leverage cuttingedge technologies to deliver advanced logistics solutions that meet the needs of its diverse clientele and elevate the sector to new heights. Additionally, GWC prioritizes sustainability and actively supports micro, small, and medium-sized enterprises (MSMEs), enhancing their competitiveness and long-term success.

GWC remains at the forefront as the premier provider of warehousing and distribution solutions across diverse industries. The company's comprehensive services cater to entrepreneurs, MSMEs, and MNCs, provides land, air, and sea freight services, along with customs clearance, project logistics, and international moving and

من خلال حزمة من الضوابط والإجراءات والمعايير المصممة لتحديد وقياس ورصد وتخفيف المخاطر والإبلاغ عنها بطريقة متسقة وفعال بهدف ضمان تحقيق التميز التشغيلي.

وأكد أن "جي دبليو سي" تحرص على مواكبة أنظمتها التشغيلية لأفضل معايير الجودة العالمية بالتزامن مع تبني آليات لتحديد المخاطر المحتملة ووضع خطط استباقية لتجنب الأزمات ومواجهة المخاطر والتعامل معها بكفاءة من خلال منهج وقائي شامل يعزز من مرونة الأعمال المؤسسية ويرسخ استمرارية الأعمال في حالات الطوارئ والأزمات.

وأضاف كيرنز أن "جي دبليو سي" تتبنى إطار عمل لإدارة المخاطر المؤسسية بشكل استباقي مع الأخذ في الاعتبار الترابط بين الوظائف والعمليات المختلفة علاوة على دمج إدارة المخاطر في عملية التخطيط الاستراتيجي بما يتماشى مع الاستراتيجية العامة للشركة لتحسين عمليات اتخاذ القرار وضمان استمرارية الأعمال حتى في مواجهة التحديات غير المتوقعة وهو ما يمثل ركيزة أساسية لاستراتيجية النمو التي نباشر تطبيقها.

ولفت إلى أن "جي دبليو سي" تركز بشكل رئيسي على ترسيخ مكانتها كشركة رائدة في مجال الخدمات اللوجستية من خلال الامتثال لأفضل الممارسات العالمية مع المساهمة في تحقيق استراتيجية التنمية الوطنية الثالثة ورؤية قطر الوطنية 2030 إلى جانب اعتماد أحدث الابتكارات التقنية لتقديم حلول لوجستية تلبي احتياجات جميع العملاء وترتقي بالقطاع إلى آفاق جديدة علاوة على تعزيز الاستدامة ودعم الشركات الصغيرة والمتوسطة بما ينعكس إيجاباً على زيادة قدراتها التنافسية.

وتحتل جي دبليو سي مركزا رائدا في السوق في مجال حلول التخزين والتوزيع لجميع القطاعات، وتقدم خدماتها إلى رواد الأعمال والشركات متعددة الجنسيات، متناهية الصغر والصغيرة والمتوسطة والشركات متعددة الجنسيات، وتوفر خدمات الشحن البري والجوي والبحري، والتخليص الجمركي، والخدمات اللوجستية للمشاريع، والنقل الدولي وكذلك تدير أكبر أسطول نقل في دولة قطر، والذي يضم أكثر من 1600 شاحنة ومقطورة





relocations. Additionally, GWC manages the State of Qatar's largest fleet, boasting over 1,600 trucks, trailers, and specialized vehicles, while also providing marine services, facilitated through established subsidiaries, include shipping agency services, liner representation, port agency services, cruise ship hosting, and husbandry services. As the Authorized Service Contractor (ASC) for UPS in Qatar, GWC strategically expands the courier giant's market share through the utilization of its logistics infrastructure.

- Ends -

About GWC Group

Established in 2004, GWC has become the No. 1 logistics and supply chain solutions provider in the State of Qatar and one of the fastest growing companies in the region. GWC offers best-in-class logistics and supply chain services that include warehousing, distribution, logistics solutions for hazardous materials, freight forwarding, project logistics, sporting events and equestrian logistics solutions, fine art logistics, supply chain consulting services, transportation, records management, and local and international relocation services. GWC benefits from a global freight network and massive logistics infrastructure spanning over 4 million square meters. GWC was the first Regional Supporter and the Official Logistics Provider for the FIFA World Cup Qatar 2022™.

Our Social Media handle is @gwclogistics



Get in touch:

For media related inquiries, please contact us at +974 33211010 or or by email at media@gwclogistics.com

ومركبة متخصصة وتقدم خدمات وكالات الشحن البحرية من خلال الشركات التابعة لها، والتي تشمل عمليات إدارة الساحات، وتمثيل الخطوط الملاحية المنتظمة، وخدمات وكالة الموانئ، واستضافة السفن السياحية، وخدمات صيانة السفن وبصفتها مزود الخدمات المعتمد لشركة يو بي إس في دولة قطر، تواصل جي دبليو سي توسيع الحصة السوقية لعملاق البريد السريع في الدولة من خلال الاستخدام الحكيم للبني التحتية اللوجستية.

- انتھی-

نبذة عن شركة الخليج للمخازن

تأسست جي دبليو سي في عام 2004 وأصبحت الشركة الرائدة في مجال الخدمات اللوجستية وحلول سلسلة التوريد في دولة قطر وواحدة من أسرع الشركات نموًا في المنطقة. تقدم الشركة أفضل الخدمات اللوجستية وحلول سلسلة التوريد التي تشمل التخزين والتوزيع والحلول اللوجستية للمواد الخطرة وشحن البضائع ولوجستيات المشاريع والفعاليات الرياضية والحلول اللوجستية للفروسية والأعمال الفنية والخدمات الاستشارية لسلسلة التوريد والنقل وإدارة السجلات إضافة إلى خدمات النقل والانتقال محلياً ودولياً. تقدم الشركة هذه الخدمات عبر شبكة شحن عالمية وبنية تحتية لوجستية ضخمة تمتد على أكثر من 4 مليون متر مربع. كانت جي دبليو سي أول داعم إقليمي والمزوّد اللوجستي الرسمي لبطولة كأس العالم فيفا قطر 2022™.

للتواصل معنا عبر وسائل التواصل الاجتماعي gwclogistics@



اتصل بنا:

للاستفسارات الإعلامية، يرجى الاتصال على الأرقام التالية 97433211010+ أو عبر البريد الإلكتروني media@gwclogistics.com